
12 april 2020 

Geachte leden van de raad, 

Met veel plezier ben ik uw wethouder. Ik ervaar het als een voorrecht deze maatschappelijke opdracht te 

vervullen en voor Rijswijk met mijn volle kennis en kunnen het beste uit alle verschillende dossiers en 

verantwoordelijkheden te halen.  

Ik vind het een eer Rijswijk te mogen vertegenwoordigen in de regio. Bij de Metropoolregio Rotterdam 

Den Haag ben ik portefeuillehouder Werklocaties waar belangrijke stappen worden genomen, ook in 

relatie tot de Plaspoelpolder. Daarnaast mag ik alle EZ wethouders van de bestuurscommissie 

vertegenwoordigen in de bestuurlijke kopgroep met o.a. burgemeesters Remkes en Aboutaleb voor de 

coördinatie van het regionaal bod in het kader van het in de volksmond geheten ‘Wopke/Wiebes-fonds’.  

Maar ik woon niet in Rijswijk. Dat was wel de bedoeling en zeker ook mijn intentie. 

D66 Rijswijk vindt het belangrijk dat hun wethouder in de eigen gemeente woont. Bij mijn aanstelling heb 

ik ook toegezegd dat ik in Rijswijk zou komen wonen. Echter na slechts acht maanden viel onverwacht het 

college over de energievisie. Een stevige klap voor Rijswijk. En waar ik vol enthousiasme was begonnen, 

was het nu onzeker of D66, en daarmee ik, wel terug zou komen in het college.  

Na maanden onderhandelen kwam een nieuwe coalitie met vijf partijen tot stand. Ik ben toen weer op 

zoek gegaan. Echter als wethouder Wonen ervaar ik nu zelf in de praktijk de problemen op de 

woningmarkt. De hard gestegen koopprijzen, het tekort aan betaalbare kleine koopappartementen en de 

krapte op de markt voor middenhuur. Inmiddels beheerst het Corona virus al weken ons leven en is de 

toekomst van de woningmarkt en onze persoonlijke omstandigheden ongewis. Daarom vraag ik u helaas 

nogmaals om ontheffing van de verhuisverplichting.  

De grens met Den Haag heeft mij vooralsnog niet verhinderd mijn werk te doen. Ik woon om de hoek bij 

het Rijswijkseplein. Binnen 10 minuten ben ik op ons stadhuis en in minder tijd sta ik een praatje te 

maken met een van onze veerkrachtige ondernemers in Oud-Rijswijk. 

We maken binnen mijn portefeuille als raad en college met elkaar grote stappen. Waarover jarenlang is 

gesproken, nemen we nu besluiten en kunnen we gaan uitvoeren, zoals de 550 woningen op de ‘HBG 

locatie’ en het Masterplan In de Bogaard. We investeren meer in het groenonderhoud en werken keihard 

aan het achterstallig onderhoud. Een record hoeveelheid oude verlichtingskabel is in 2019 vervangen en 

dat proberen we in 2020 te overtreffen.  

Er is nog veel te doen. Zoals maatregelen nemen om de lucht schoner te krijgen en het maken van een 

nieuwe economische visie. Die hebben we juist in deze tijd extra hard nodig om onze ondernemers te 

ondersteunen. We moeten elkaar vasthouden om samen deze crisis het hoofd te bieden. Voor de 

inwoners en voor de ontwikkeling van de stad.   

Mijn verbondenheid met Rijswijk is groot. Vanaf het moment dat ik meeschreef aan de Stadsvisie 2030 tot 

alle dagelijkse ontmoetingen met inwoners en ondernemers: het is de drijfveer achter de volle werkweek, 

de mooie momenten en de moeilijke beslissingen. Die beslissingen nemen we in het stelsel van collegiaal 

bestuur. Daarbij zijn we niet individueel maar als college gezamenlijk verantwoordelijk voor alle besluiten 

die genomen worden ter verbetering van de stad.  

Hieraan ben ik nog steeds voor de volle 100% gecommitteerd en zal ik mij met ziel en zaligheid blijven 

inzetten: voor de herstructurering van In de Bogaard, voor een nieuwe impuls aan de Plaspoelpolder en 

voor een uitstekend onderhoud van een duurzame, economisch vitale en bruisende stad.  

Ik hoop dat ik kan rekenen op uw begrip en u mij ontheffing wil verlenen zodat ik mij in deze lastige tijd 

kan blijven focussen op mijn werk als wethouder.  

Samen zijn we Rijswijk 

Armand van de Laar 


